

Title (en)
Sliding or rolling sport board

Title (de)
Roll- oder Gleitbrett

Title (fr)
Planche de glisse ou de roulage

Publication
EP 2147702 A1 20100127 (FR)

Application
EP 09005558 A 20090421

Priority
FR 0804190 A 20080723

Abstract (en)

The board (1) has a core (23) extending along a substantial surface, and a sliding rail (20) housed within the core. The sliding rail extends transversely between an edge (43) and another edge (44). An intermediate reinforcement (60) partially covers a top portion (46) of the sliding rail. The reinforcement extends along one of the edges of the sliding rail from the top portion towards a base (45) of the sliding rail, and extends from the base away from the sliding rail. The reinforcement is sandwiched between the slide rail and the core, and is made of resin-impregnated fibers.

Abstract (fr)

Planche de glisse ou de roulage (1) qui présente une longueur mesurée selon une direction longitudinale (Lo) entre une première extrémité (2) et une deuxième extrémité (3), une largeur mesurée selon une direction transversale (Wo) entre un premier bord (4) et un deuxième bord (5), et une hauteur mesurée entre un dessous (6) et un dessus (7), la planche (1) comprenant un noyau (23) qui s'étend selon une surface substantielle, le noyau (23) logeant au moins une glissière (20), laquelle s'étend transversalement entre un premier bord (43) et un deuxième bord (44), et en hauteur depuis une base (45) jusqu'à un sommet (46). La planche comprend un renfort intermédiaire (60) qui couvre en partie au moins le sommet (46) de la glissière (20), longe au moins un bord (43, 44) depuis le sommet (46) vers la base (45), pour ensuite s'éloigner de la glissière (20).

IPC 8 full level

A63C 5/12 (2006.01); **A63C 5/00** (2006.01); **A63C 5/03** (2006.01)

CPC (source: EP US)

A63C 5/003 (2013.01 - EP US); **A63C 5/03** (2013.01 - EP US); **A63C 5/12** (2013.01 - EP US); **A63C 5/126** (2013.01 - EP US);
A63C 5/128 (2013.01 - EP US); **A63C 2009/008** (2013.01 - EP US)

Citation (search report)

- [X] FR 2761895 A1 19981016 - SALOMON SA [FR]
- [A] US 5839747 A 19981124 - GERVASONI BERNARD [US]
- [A] FR 2791268 A1 20000929 - ROSSIGNOL SA [FR]
- [A] DE 19924229 A1 20001130 - HEAD SPORT AG [AT]
- [A] WO 03051472 A1 20030626 - FOUR STAR DISTRIB [US]
- [A] US 6089581 A 20000718 - PARTRIDGE DAVID MCNAIR [CA]

Cited by

FR3010323A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HR HU IE IS IT LI LT LU LV MC MK MT NL NO PL PT RO SE SI SK TR

Designated extension state (EPC)

AL BA RS

DOCDB simple family (publication)

EP 2147702 A1 20100127; FR 2934166 A1 20100129; FR 2934166 B1 20100813; US 2010019463 A1 20100128

DOCDB simple family (application)

EP 09005558 A 20090421; FR 0804190 A 20080723; US 48553509 A 20090616